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Vedoucí kolotoče Úno 1, 2023

VIDEO: Ukrajinský velvyslanec v Berlíně oznámil, že
Kyjev chce zahájit diskuse o právu Ukrajiny na
vlastnictví jaderných zbraní v důsledku porušených
bezpečnostních garancí Budapešťského protokolu z
roku 1994 a obvinil USA a Velkou Británii z
bezpečnostní zrady Ukrajiny! A sotva skončily v ČR
prezidentské volby, Fialova vláda chce v poslanecké
sněmovně narychlo již v prvním čtení protlačit novelu
mobilizačního zákona pro všechny Čechy od 18 do 60
let věku! Brusel zešílel a svolal do EU parlamentu
konferenci na téma, jaké jsou možnosti rozbití a
deimperializace Ruska!
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rozbití a deimperializace Ruska!
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Ukrajina je přesvědčena, že má právo znovu usilovat o získání

jaderných zbraní na svoji obranu před agresivním Ruskem. V

rozhovoru pro německou Deutsche Welle to nepřímo naznačil Oleksij

Makejev, ukrajinský velvyslanec v Německu. Je prý potřeba o tom

začít diskutovat se západními partnery, protože jsou to oni, kteří

nesou podíl zodpovědnosti za to, že Ukrajina byla napadena, a

že jí nebyly ze strany USA a Velké Británie poskytnuty

odpovídající bezpečnostní garance po roce 1994, kdy byl

podepsán tzv. Budapešťský protokol, který se týkal odstranění

nukleárních zbraní z Ukrajiny. Ty byly odvezeny do Ruska jako

nástupnické země po Sovětském svazu. Ukrajina tím přišla o nástroj

odstrašení a Rusko proto nemělo zábrany a napadlo vloni Ukrajinu.

Makejev tím potvrdil, že Ukrajině už nestačí jen Leopardy a

Abramsy, protože Ukrajina nově usiluje o vlastní jaderné zbraně.

Podle ruských novinářů jde o vydírání, kterým Kyjev se snaží

dokopat NATO k jednomu ze dvou rozhodnutí: Buď přijmout

Ukrajinu urychleně za členskou zemi NATO anebo umožnit Kyjevu

získat omezené množství jaderných zbraní na obranu před Ruskem.

Existuje i třetí varianta, že tím Kyjev usiluje o vstup vojsk NATO na

Ukrajinu jako formu nápravy nesplněných garancí bezpečnosti

Ukrajiny z roku 1994.

Je to tady! Fialova vláda chce ve zrychleném čtení protlačit ve sněmovně mobilizační zákon!

A to podle slov toho hňupa v roli českého premiéra prý Andrej Babiš

strašil, když tvrdil, že agent Pávek chce spolu s Fialou zatáhnout ČR

do války. Kdepak, nestrašil. Ono už se to děje, protože Fialova

vláda poslala do sněmovny návrh novely zákona o

obraně [1], který se týká mobilizace. A představte si, že

legislativní rada vlády do důvodové zprávy na straně č. 3 k zákonu

napsala, že… “Předkladatel navrhuje v souladu s § 90 odst. 2

jednacího řádu Poslanecké sněmovny, aby Poslanecká sněmovna

vyslovila s vládním návrhem zákona souhlas již v prvém čtení.

Podle předkladatele se jedná o naléhavou právní úpravu, která v

https://href.li/?https://www.odok.cz/portal/veklep/material/KORNCGSFP2C1/
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reakci na zásadní změny bezpečnostního prostředí v Evropě

vyvolané invazí vojsk Ruské federace na území Ukrajiny vyžaduje

urychlené přijetí a nabytí účinnosti.”

Usnesení vlády

Novela zákona se jmenuje “Návrh zákona, kterým se mění některé

zákony v oblasti obrany” a v popisu je uvedeno: “Návrh zákona,

kterým se mění některé zákony v oblasti obrany v

https://aeronet.news/wp-content/uploads/UsneseniVladaCRmobilizace.jpg
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souvislosti s ozbrojeným konfliktem na území Ukrajiny

vyvolaným invazí vojsk Ruské federace“. Jedná se v podstatě

o tzv. mobilizační novelu, která zavádí mobilizační povinnost pro

všechny obyvatele, včetně žen, ve věku od 18 do 60 let a nově

stanovuje, že lidi půjde mobilizovat v době válečného stavu, ale i v

době stavu ohrožení.

Důvodová zpráva

Watch Video At: https://youtu.be/hTYem7QTicI

https://aeronet.news/wp-content/uploads/MobilizacniZakonDuvodovka.jpg
https://youtu.be/hTYem7QTicI
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A to nejen v době války, ale jak uvádí návrh zákona, i v době

ohrožení demokracie v ČR! Ano, Fialova vláda chce mobilizovat

lidi nejen pro účely války, ale i na účely vedení občanské války v

ulicích českých měst, to kdyby prý se dezoláti, proruští švábi a opice

rozhodli ohrozit tu Potěmkinovskou fialovou demokracii v ČR. A

novela rovněž zavádí tresty za odmítnutí mobilizace.

VIDEO: V Evropském parlamentu se odehrála konference o rozbití Ruska a o privatizaci jeho zdrojů

Kdo si přivodí zranění a úmyslně se zneschopní mobilizace před

vyhlášením mobilizace, bude odsouzen až na 3 roky do vězení. Kdo

se ale zneschopní mobilizace po jejím vyhlášení, půjde si

sednout až na 10 let! Výjimku z mobilizace dostanou postižené

osoby, tedy invalidé, ale i členové vlády, poslanci, senátoři,

europoslanci, policisté a rovněž městští strážníci, kteří v době

mobilizace budou sloužit k udržování pořádku.

Legislativní rada vlády tlačí na schválení novely ve sněmovně ve

zkráceném jednání již v prvním čtení, aby se o novele nemohly vést

dlouhé rozpravy, protože Fialova vláda spěchá! Moc spěchá! Příprava

války proti Rusku je v EU v plném proudu, o čemž přinesl informaci

slovenský europoslanec Milan Uhrík.

Watch Video At: https://youtu.be/9MESImNukd0

https://youtu.be/9MESImNukd0
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Představte si, že v EU parlamentu se v úterý konala

konference [2] s názvem: “The Imperial Russia: Conquer,

Genocide & Colonisation” a v několika panelech se diskutovalo o

možnostech dekolonizace a deimperializace Ruska. Zaznívaly názory,

že Rusko není národ, ale slepenec různých zemí, které mají právo na

samostatnost a nerostné zdroje Ruska prý patří těmto zemím a

potažmo celému světu. V popisu konference se uvádí toto:

Pro mnoho lidí, kteří v minulosti zažili ruský útlak, může válka na

Ukrajině skončit pouze tehdy, když bude Ruská federace zcela

potlačena a poražena. Aby se konečně odstranila hrozba míru, kterou

Ruská federace stále představuje, mělo by mezinárodní společenství

usilovat o opětovnou federalizaci ruského státu.

Aby tuto myšlenku posunula dále, uspořádá koordinátorka

zahraničních záležitostí ECR Anna Fotyga spolu s poslancem ECR

Kosmou Złotowským konferenci “Imperiální Rusko: Ruské Rusko:

dobytí, genocida a kolonizace. Perspektivy deimperializace a

dekolonizace“. Akce se bude zabývat tématy jako “Imperiální

ideologie (od Moskvy po ruský Mir) & dobývání a vykořisťování (od

Ivana Hrozného po Vladimira Putina)“, “Dopad útoku Moskvy na

Ukrajinu na národy a regiony v Ruské federaci“, “Deimperializace

a dekolonizace. Vězení národů po válce” a “Západní politika vůči

Rusku – za hranicí statu quo“.

Carské, sovětské ani za Putina, Rusko se v průběhu staletí nezměnilo.

Je poháněno stejnými imperiálními instinkty, opakuje stejný vzorec:

dobývání, genocida, kolonizace, a pak se snaží o tiché přijetí statu

quo, uplácení mezinárodního společenství přeludem hospodářské

spolupráce nebo iluzí obrovského ruského trhu. Je naivní si myslet,

že Ruská federace může zůstat ve stejném ústavním a územním

rámci. S ohledem na národnostní a etnickou mapu území

Ruské federace bychom měli diskutovat o perspektivách

vzniku svobodných a nezávislých států v postruském

prostoru, stejně jako o perspektivách jejich stability a

https://href.li/?https://ecrgroup.eu/event/the_imperial_russia_conquer_genocide_colonisation
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prosperity. Mezinárodní společenství má povinnost podporovat

práva původních obyvatel, kteří se v důsledku ruského dobývání a

kolonizace nyní nacházejí v hranicích Ruské federace.

Jednalo se o stejnou konferenci, jakou uspořádal Adolf Hitler po

spuštění operace Barbarossa, když Němcům v rádiu vysvětloval, že

Sovětský svaz je vězením národů, že je třeba je osvobodit a zdroje

SSSR přerozdělit a využít ve prospěch celého světa. Takové

konference teď probíhají v Bruselu. Celých 78 let po II. sv. válce se v

Bruselu konají konference, jak rozbít Rusko a dostat se k jeho

zdrojům. A je jasné, že Ukrajina je nástupní platformou Západu pro

válku s Ruskem.

Co je to eugenické záření a proč ovlivňuje genom populace?

Ukrajina se opravdu začíná rýsovat jako místo, kde dojde k zažehnutí

III. světové války, protože se ukazuje, že politici na kolektivním

západě mají přání a touhu války, do které ale nepůjdou oni sami, ale

občané, kteří si za prezidenty volí válečné generály a rozvědčíky. Je to

proces degenerace národů, který je spojený s eugenickým procesem

změny lidského genomu v prostředí, kterému je civilizace

dlouhodobě vystavena na celkem 6 prioritách řízení. Lidé se

postupně mění spolu s tím, jak na ně dlouhodobě toto

prostředí působí, ať už je to výchova v rodině, školství,

média a informační prostor internetu, televize, tiskoviny a

samozřejmě politika. Všechno toto dohromady působí na jedince

a potažmo celou populaci a postupně přetváří a formuje lidi do

něčeho úplně jiného.
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Petro Fialenko žehná tankům pro Ukrajinu

Nejedná se o chemii, tabletky, psychotropní látky, ani o hypnózu, je

to pouze důsledek dlouhodobého vystavení populace

konceptuálním, tedy plánovacím procesům na 6 prioritách.

Toto působení se nazývá jako eugenické záření. Pokud lidé

žijí v prostoru, kde na ně působí šestice konceptuálních procesů

řízení s tématikou války proti Rusku, opravdu začne populace chtít

válku s Ruskem. Jenže, co je nejhorší, že toto eugenické záření mění

lidský genom, nejenom myšlení.

Lidé ztrácí pud sebezáchovy a matky ztrácí mateřský instinkt a

přestávají chránit své děti. Posílají je s nadšením do války, na smrt.

Pud sebezáchovy a mateřský instinkt jsou přitom nejhlouběji

zakotvené ochranné mechanismy v hloubi lidského genomu, ale

ukazuje se, že eugenické záření v rámci konceptuálních procesů

řízení dokáže tyto genetické záznamy přepsat, působením

eugenického záření se lidé mění geneticky a dokonce jejich narozené

děti mají tuto změnu ve svém genomu překopírovanou.

Změna genetiky celé populace vlivem dlouhodobého vystavení populace působením procesů řízení na 6

prioritách konceptuálního programování

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PetrFialaTank.jpg
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Eugenika je po II. sv. válce tabu a v současné době se studuje jen v

uzavřených společnostech, spolcích, v lóžích zasvěcenců atd. To je

samozřejmě škoda. Veřejnost je proto v mylném domnění, že lidský

genom lze ovlivňovat pouze chemicky, tedy na molekulární úrovní

pomocí biochemických manipulací s DNA. Jenže, to není pravda.

Genom lze programovat mnohem účinněji eugenickým zářením,

které působí na celý kolektivní genom, tedy na genom celé populace,

plošně.

Část populace je proti eugenickému záření rezistentní, toto záření na

část populace neúčinkuje, případně účinkuje slabě, nebo dokonce

dochází k prudké reakci a k odporu u části veřejnosti, která toto

záření vnímá jako všeobjímající fašizaci, propagandu ze všech směrů

a hlavně děsivou proměnu chování kamarádů, přátel, příbuzných,

které toto eugenické záření doslova mění před očima v zombie.

Různé časové periody, stejné metody používané politiky na podřízené

obyvatelstvo. Heinrich Himmler, Petr Fiala

Carl Jung a rovněž Sigmund Freud byli velkými zastánci eugeniky,

protože i historicky je prokázáno, že v prostředí, kde je

trvalý mír, se rodí více chlapců, zatímco v období válek se

rodí více dívek [3]. Vysvětluje se to tím, že eugenické záření dobu

míru považuje za přípravu na válku, a proto toto záření ovlivňuje

https://aeronet.news/wp-content/uploads/HimmlerFiala.jpg
https://href.li/?https://www.denik.cz/ze_sveta/v-tezkych-dobach-se-rodi-mene-chlapcu-vedci-objasnili-proc-20141227.html
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genom žen, aby rodily více chlapců pro válku, která přijde. V době

války je naopak nutné, aby se rodilo více žen, protože po skončení

války bude potřeba populaci obnovit, takže bude potřeba, aby žen

bylo co nejvíce a rodily co nejvíce dětí. Toto eugenické záření tedy

ovlivňuje přímo reprodukční cyklus populace v návaznosti na

odpovídající pohlaví. Nicméně toto záření ovlivňuje i takové stavy,

jako jsou právě mateřské pudy a pudy sebezáchovy.

Ztráta mateřského pudu, pudu sebezáchovy, dysfunkce tradiční rodiny, genderové deviace vyzařující z

médií… to všechno jsou důsledky působení eugenického záření

Pokud je prostředí nastavené pro-válečně, u matek začíná mizet pud

ochrany dítěte a u mužů mizí pud sebezáchovy sebe, vlastní ženy a

vlastního dítěte. Vliv eugenického záření na řízení populace skrze

změnu genomu populace je hlavním důvodem toho, proč najednou

probíhají procesy připomínající degeneraci. Většina populace tomuto

programování prostě nedokáže odolávat.

Zamyslete se, proč ve všech zemích světa tvoří tzv. alternativa jen

zhruba 10% populace? Proč to není 35% populace? Nebo polovina?

Nebo dvě třetiny? Protože geneticky je to vyloučené! Eugenickému

záření odolává jen zhruba 10 až 15% populace, na které toto

záření nepůsobí, případně působí jen mírně. Jung mluvil

dokonce jen o 7% populace s rezistencí, zbytek rezistentů je prý

tvořen lidmi se slabou odezvou na eugenické záření. Zbytek většinové

populace je přeprogramován v průběhu plynutí času, kdy je populace

tomuto eugenickému záření dlouhodobě vystavena.
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Ministryně obrany Jana Černochová jako prodavačka triček na podporu

Ukrajiny a války

Jedná se o dlouhodobý proces, který se plánuje na dvě až tři dekády.

Výsledek se dostavuje až po uplynutí této doby. Tím se vysvětluje i to,

že znaky degenerace a s ní spojené ztráty pudu sebezáchovy vykazují

nejen mladí lidé vzešlí ze škol, ale i staří lidé, kteří do škol nechodí,

ale eugenické záření na ně působí úplně stejně. Školství je velice

silným induktorem urychlení procesu přeprogramování společnosti,

ale to je změna pocházející z výchovy a výuky, z indoktrinace.

Ztráta pudu sebezáchovy, mateřství a tradiční rodiny ale nastává v

důsledku eugenického záření ve společnosti, ve které je populace

tomuto záření dlouhodobě vystavena. Nelze se proto dívat na

podivné změny v české populaci jako na nějaký izolovaný proces, ale

jako na důsledek 34 let trvajícího působení eugeniky, tedy všech 6

procesů řízení, na českou populaci s hrozivými dopady, které se teď

https://aeronet.news/wp-content/uploads/CernochovaStanek.jpg
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po 34 letech zhmotňují u všech posledních voleb. A proto Fialova

vláda chystá zemi už i legislativně na mobilizaci a válku s Ruskem!

Prezidentské volby to potvrdily.

-VK-

Šéfredaktor AE News

141

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

na mna to žiarenie tiez nefunguje.

 
je velka chyba ze ludia sa neriadia intuiciou ale rozumom

Me jenom zajima jestli take budou mobilizovany fialovi deti

napriklad.

 
Vudce naroda by mel jit v kazdem pripade prikladem a vrhnout je

jako vzor pro vsechny ostatni do prvni linie.

 

https://aeronet.news/donate/
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Nutno podotknout, ze okrajinsky velvyslanec ma vzhled naprosto

luxusniho krupana.

 
Zde je nazorne videti, ze ani hedvabna kosile nepomuze tomu, kdo

zaslouzi diky mrzske povaze svoji spise pytlem reznym telo sve

zahaliti.

Bratránku už jsem Tě postrádala😘!!

SOUVISLOSTI

“…je to pouze důsledek dlouhodobého vystavení populace

konceptuálním, tedy plánovacím procesům na 6 prioritách.”

 
-VK-

“Kdo dnes ovládá procesy řízení? No přece oni…

 
První priorita – Světonázorová a vzdělávací

 
Židé dnes kompletně ovládli první prioritu. Ovládají vzdělávací

procesy v celém západním světě. Ovládají nejprestižnější univerzity,

implementovali multikulti, homoagendu a genderová studia do

vysokého školství, tzn. plně prosadili do akademického prostředí tzv.

Frankfurtskou školu globalizace. Sionisty sponzorované neziskovky a

fondy ovládají školství na všech stupních, multikulturní programy na

školách, Norské fondy, školní inkluze, odebírání dětí, Barnevernet,

adopce dětí homosexuály. Na této prioritě sionismus již zvítězil, s

výjimkou Ruska a jeho školství, i když i tam je vliv sionistického

řízení zjevný.

 
Druhá priorita – Chronologická a historická

 
Přepisování historie jeden na plné obrátky, hlavně v médiích (3.

priorita) a ve školství (1. priorita). Všude najednou slyšíte, jak zlí Češi

vyháněli dobré a hodné Němce po válce. Ruský student v Bundestagu

má projev o tom, jak němečtí vojáci ve Stalingradu trpěli a byli to

jenom vojáci, kteří poslouchali rozkazy zlých nacistů. Osvobození
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Československa Sovětskou armádou je zpochybňováno a

vykreslováno jako okupace. Stejně tak v Polsku. Sionisté tak úspěšně

přepisují historii, mění chronologii dějin, mění faktografické

vymezení toho, kdo byl útočník a kdo oběť. Jediné, co se nemění, je

příběh o holokaustu. Ten zůstává stejný a nedotknutelný.

 
Třetí priorita – Faktologická, propagandistická, mediální

 
Veškerá světová mainstreamová média ovládají židé. Naprosto

veškerá. Na této prioritě zvítězili už velmi dávno a dnes je třetí

priorita jejich nejsilnějším turfem, tedy spolu se čtvrtou prioritou.

Veškeré tiskové agentury na západě jsou v rukách sionistických

rodin. Není tam ani jedna rodina černošská, arabská, muslimská,

křesťanská. Nic takového, veškerý mediální mainstream je v rukách

židů. Jedinou výjimkou je alternativa, ovšem pouze některá, protože

sionisté si ošetřili i mediální prostor mimo mainstream

prostřednictvím tzv. fiat-alternativy. Obecně je třetí priorita

nejsilnější zbraní domu Sion.

 
Čtvrtá priorita – Ekonomická, finanční, bankovní

 
Veškeré banky (s výjimkou Íránu, Kuby, Venezuely a Severní Korei)

ovládají židé. Spolu se třetí prioritou jde o nejsilnější proces řízení

sionistického židovstva na této planetě. Nikde nenajdete žádnou

arabskou, muslimskou nebo křesťanskou rodinu, která by ovládala

nějakou banku globálního významu. Nikde! Jenže situace je mnohem

horší. Velké banky zakládají malé banky, ty fungují samostatně, ale

stojí za nimi velká bankovní matka. Všechny banky potřebují

povolení k činnosti od národních bank, které jsou pod kontrolou

sionistů, takže banka nemůže vzniknout, pokud není v systému

sionistické bankovní moci. Uzavřený kruh. Veškeré zbrojení,

schodkové rozpočty států a národů, to všechno financují sionistické

banky. Nikde tam nefiguruje Arab, Muslim, Afričan nebo Křesťan.

Svět bank je světem podle židů.

 
Pátá priorita – Chemická a biologická

 
Veškerý farmaceutický průmysl mají pod kontrolou židé a firmy v

rukách židů. Stejně tak kontrolují obchod s hnojivy a GMO

plodinami. Ovládají společnosti na výrobu vakcín, ovládají
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potravinářský globalizovaný průmysl, nejznámější světové značky

potravin jsou v rukách sionistických organizací, od Coca-Coly až po

sušenky Oreo, Nescafé a Nestlé. Profláknutou firmu na GMO plodiny

Monsanto nedávno koupila židovská firma z Německa Bayer AG,

bývalá válečná divize IG Farben. Na této prioritě probíhá genocida

bílého muže a bílé ženy, nárůst homosexuality, deviací v západní

civilizaci, vrozených vad a mentálních poruch atd. Proto si všimněte,

že veškerý farmakologický průmysl po roce 1989 převzaly v ČR i na

Slovensku cizí firmy v židovských rukách.

 
Šestá priorita – Vojenská

 
Stát Izrael je jedním z největších výrobců a exportérů zbraní. Ovšem

to je nic ve srovnání s tím, že sionisté ovládají nejsilnější ozbrojenou

moc této planety, Severoatlantickou alianci s americkou armádou a

Pentagonem v čele. Války americké armády v cizích zemích řídí dům

Sion od generálů až po poslední slepou patronu, vše je ovládáno

sionisty a kdykoliv se někdo otře o Izrael, americká ozbrojená

loutková moc ihned přiběhne na pomoc. Americká ozbrojená moc

rozvrátila Irák, Sýrii, Afghánistán, Libyi, Ukrajinu a všude to bylo na

pokyn sionistů, nikde tyto procesy neřídili Arabové, černoši nebo

Křesťané. Dům Sion ovládá i tuto prioritu.”

 
-VK-

Všechny nitky minulého i současného dění vedou paralelně s

historickou židovskou zločineckou ambicí zřetelně a jasně obsaženou

v Protokolech sionských mudrců. To je alfa a omega všeho, co dnes

hýbe světem!
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Když teče krev gójů.

Kam emigrovat? Poradí někdo?

Rusko pripadne Bielorusko. Este Island.

Má pravdu, předsedo.

 
NATO zradilo Ukrajinu hned na začátku, kdy ji do války proti Rusku

nejprve navezlo a potom ji v tom víceméně nechalo.

Zhruba týden po zahájení SVO na zasedání ministrů zahraničních

věcí zemí NATO sdělili Zelenskému, že ho NATO přímo vojensky

nepodpoří, jenom materiálem.

https://href.li/?https://www.middleeasteye.net/sites/default/files/images-story/antisemtici_poster_way_of_the_red_sea_is_a_way_of_blood_italy_1944_united_states_holocaust_memorial_museum_-_copy.jpg
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V tom okamžiku zradili Ukrajinu a odsoudili ji k porážce. Od tohoto

momentu až po dnešek je Ukrajina strategicky v hajzlu, i když slaví

taktické a občas i operační úspěchy.

 
Po návratu do Kyjeva měl Zelenský nechat všechny na Ukrajině

přítomné ,,poradce” internovat a měl zahájit jednání o kapitulaci,

nebo ji rovnou nařídit s tím, že o takové ,,spojence” vrážející kudlu do

zad Ukrajina nestojí a nebude krvácet v jejich zájmu.

 
Něco v tomto smyslu mu doporučil tehdejší izraelský premiér Naftali

Bennet, na kterého se Zelenský obrátil s prosbou o zprostředkování.

Staré vojenské přísloví říká, že strategie bez taktiky je nejdelší cesta k

vítězství, zatímco taktika bez strategie je jen marné snažení před

porážkou.

 
Rusové neměli na začátku dobře připravenou taktiku, ale strategicky

to mají zmáknuté dobře.

 
A o tom to je.

z diskuze pod tímto článkem…

Ramona Jůdlová

 
Ramona Jůdlová

 
Před 9 hodinami

Tak to je hodně hustý, vyjádřil obavu a v naší “demokratické”

zemičce mu hrozí trest odnětí svobody? To jako vážně? Ona už

Ústava zse neplatí? Babiš ji zrušil s očkováním a perzekucí

neočkovaných a tady se pokračuje? Já věřím zas na velký třesk, a

hmatatelné důkazy už jsou. Jen nevědomí je nevidí a média mezi ně

jasně patří. Není to totiž tak, že je za pravdivé info někdo placen,

víme, písálkové?

 
Milan Loucny

 
Milan Loucny

 
Před 7 hodinami

 
Ramona Jůdlová
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Šimek je rypalista a magorek,on to v té hlavě fakt nemá v pořádku.

David Kubáč

 
David Kubáč

 
Před 7 hodinami

 
Milan Loucny

No a?

 
Jiří Barva

 
Jiří Barva

 
Před 6 hodinami

 
Milan Loucny

A vy jo? Tak se trochu zamyslete a poslouchejte co plácá,guma.

 
Milan Loucny

 
Milan Loucny

 
Před 5 hodinami

 
Jiří Barva

On neplaca, mluví jasně a dobře,tak nedělejte z toho horor,a jinak je

to budoucí prezident.

 
Jiří Barva

 
Jiří Barva

 
Před 5 hodinami

 
Milan Loucny

Prosím vás, ty jeho kecy nejsou z něho, ten jenom tlumočí.

Berdmunský trojúhelník v Čechách se uzavřel.A chytráci ,co ze sebe

dělají, že vše dělají dobře,nás zatáhnou do pěkného průšvihu. Nás i

naše mladé. Myš která řve a venku z nás mají srandu.

 
Jiří Barva

 
Jiří Barva

 
Před 5 hodinami

 
Milan Loucny
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To není můj prezident, ani omylem.

Milan Loucny

 
Milan Loucny

 
Před 5 hodinami

 
Jiří Barva

Váš problém, vaše starosti,já jsem v pohodě žijí si spokojeně.

 
Jiří Barva

 
Jiří Barva

 
Před 5 hodinami

 
Milan Loucny

Já starosti nemám, jenom píši co vidím a čtu.

 
Jiří Barva

 
Jiří Barva

 
Před 5 hodinami

 
Milan Loucny

Já starosti nemám, jenom píši co vidím a čtu.

 
Ramona Jůdlová

 
Ramona Jůdlová

 
Před 2 hodinami

 
Milan Loucny

Příteli, tady je legrace, že jeho vládnutí adorují lidé, pro které je

největší sportovní výkon přepnout z telky na Netflix, smutné. Pana

Jarka neznám, nekoukám na zv. “showbyznys”, jen hodnotím

rozumný argument, pramenící z obavy. Tak jo, necháme se

překvapit, ale já bych už za Čechy po covidové story nikdy

nebojovala. A za politiky tuplem ne.

Veselé bláboly a rudý dobytek s Pavlem Pávkem v čele si musí

pospíšít, teď jsem poslouchal německou alternativu a tam bylo

řečeno, že Měkký Puťka prohlásil, že vlítne až do Berlína a co to
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znamená, to co tu pořád tvrdím, největší zlo sídlí v Nácihůniji. A za

druhé, že se osvobozující vojska Ruské federace přeženou i přes nás

tak jak to stojí v původním plánu a proto hůni chazaři potřebují jako

presidenta Pavla Pávka. A času je málo a nebo už žádný není, i ten

kdo se voleb nezúčastnil a nebi je jakým koliv způsobem sabotoval, je

volič Pavla Pávka a podle toho s ním bude jednáno.

Víte proč zakázali ruským letadlům létat nad Evropou?

Aplikací brutopýrova pravidla … “Podle sebe soudím tebe” … ta

dopravní letadla nad Ruskem nejspíš využívali k nějakým válečným

účelům … a báli se, že to Rusové budou dělat taky 🙂

Byla to jen špionáž nebo něco víc?

Třeba chemtrejlování nějakou biozbraní, virem, bakterií, … ?

Nebo třeba nacpat do několika letadel jaderné bomby, EMP bobmy,

… a odpálit je synchronizovaně všechny najdnou na těch správných

místech?

Těch “aplikací” by se určitě našlo 🙂

Ještě mě tak napadlo, zda se nechystá inaugurace “prezidenta blíže

neurčené republiky “, se sídlem nad hlavní jámou universa, ve

stejném čase s korunovací ostrovního krále Káji III.

 
Kdyby to totiž spojili, mohl by to být zajímavý počin, který by mohl

předznamenat přesunutí České republiky do Kanálu, aby uvolnila

místo v srdci Evropy všichnivímekomu.
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Petr Pavel pošle děti na smrt do války s Ruskem a Čínou, straší Jarek

Šimek. Hrozí mu dva roky vězení

Zdroj: https://www.extra.cz/petr-pavel-posle-deti-na-smrt-do-

valky-s-ruskem-a-cinou-strasi-jarek-simek-hrozi-mu-dva-roky-

vezeni-f20e4?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-

internetu#dop_ab_variant=883720&dop_source_zone_name=hpfe

ed.sznhp.box

“Chtěli jste člověka vycvičeného k zabíjení?” ptá se na začátku svého

příspěvku Šimek a pokračuje ve stejném tónu. “Dobrá, jen se trochu

rozkouká, může začít plnit příkazy. Hlavně ty obelhané děti, těch je

mi líto, až je jejich hrdina pošle vykonávat povinnou vojenskou

službu a pak na případnou smrt do války s Ruskem i Čínou,” píše

Šimek.

…má pravdu ten chlapec ! ..ba co víc…Pávek už začal hujerovsky a

předčasně plnit zadání, aby se tak hluboko vnořil do zadnice USA

odměnou za prosazení jeho zvolení…zvýšil nyní osobně napětí mezí

Čínou a západem telefonátem s Taiwanem ten ubohej debil….a to

ještě není na Hradě..jen tak dál..tvoji voličové musejí na vlastní kůži

pocítit svoji vlastní debilitu a o to se postarají vyšší síly, o kterých se

VK vědomě a záměrně vůbec nezmiňuje, ačkoliv nekonečný vliv a sílu

nehmotné duchovní dimenze by měl zřejmě moc dobře znát..takže

celej tenhle Aeronet je oproti Věčnosti jen bulvárem typu Hrom

kontra Blesk…

 

 

https://href.li/?https://www.extra.cz/petr-pavel-posle-deti-na-smrt-do-valky-s-ruskem-a-cinou-strasi-jarek-simek-hrozi-mu-dva-roky-vezeni-f20e4?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-internetu#dop_ab_variant=883720&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box

